
یکشنبه 
1401 .08 .22
18ربیع الثانی  13/1444نوامبر     2022

دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

 رحمان احمدی
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

تقسیم ۵ هزار یورو پاداش بین  
ملی پوشان والیبال نشسته 

ایسنا: رئیس فدراسیون جانبازان و معلولین 
از اختصاص پاداش فدراسیون و کمیته ملی 
المپیک به تیم ملی والیبال نشسته و کادر فنی 
پس از قهرمانی در مسابقات قهرمانی جهان 
بوسنی خبر داد. تیم ملی والیبال نشسته و 
کادر فنی پس از کسب عنوان قهرمانی برای 
هشتمین بار در مسابقات والیبال نشسته 
قهرمانی جهان در بوسنی از سوی فدراسیون 
جانبازان و معلولین و کمیته ملی المپیک 
پاداش دریافت خواهند کرد. محمدشروین 
اسبقیان با اعلام این خبر، گفت: پاداش 
فدراسیون به مردان والیبال نشسته که ۵ 
هزار یورو است، امروز در اختیار کادر فنی 
گذاشته خواهد شد تا طی مراسمی در بوسنی 
به آنها اهدا شود، همچنین غلامرضا نوروزی 
نایب رئیس کمیته ملی المپیک که به عنوان 
پزشک تیم در بوسنی حضور دارد، از طرف 
کمیته ملی المپیک قول پاداش به تیم ملی 
والیبال نشسته مردان داد که البته این پاداش 
پس از بازگشت تیم و طی مراسمی از طرف 
کمیته ملی المپیک به بازیکنان و کادر فنی 
اهدا خواهد شد. وی همچنین درباره پاداش 
وزارت ورزش به تیم ملی والیبال نشسته پس 
از کسب عنوان قهرمانی برای هشتمین بار در 
رقابت های جهانی افزود: پاداش مدال آوران در 
رقابتهای جهانی براساس مصوبه ای است که 
از سوی وزارت ورزش تعیین شده و هر ساله 
به مدال آوران اهدا می شود، در این خصوص 

فدراسیون دخل و تصرفی ندارد. 

.. ویسی سرمربی سابق فولاد در  . عبدا
خصوص وضعیت لیگ برتر و شرایط شاگردان 

کی روش صحبت کرد. 
  در خصوص جدایی فیروز کریمی 
از صنعت نفت و شایعه مذاکره شما با 

زردپوشان آبادانی توضیح می دهید؟
 از طریق اخبار متوجه قطع همکاری فیروز 
کریمی با صنعت نفت شدم اما هنوز نمی دانم 
آینده چطور پیش می رود و اگر پیشنهادی هم 

باشد دلم نیست که بروم. 
کشورمان  تیم ملی  شما  نظر  به    

شانسی برای صعود دارد؟
 نسبت به دوره های قبلی این بار گروه ما 
آسان تر است و ایران می تواند از گروهش صعود 
کند. تنها چیزی که می تواند مردم و بازیکنان 
را راضی نگه دارد صعود از مرحله گروهی است. 
به نظر من 100 درصد شانس صعود داریم. 
چراکه نه؟ اکثر بازیکنان ما لژیونر و بین المللی 
هستند و در کشورهایی که بازی می کنند رده 
بالا هستند و می توانند مردم را شاد کنند. برد 
انگلیس؟ هیچ چیزی در فوتبال بعید نیست. 
اگر به خودباوری برسیم می توانیم برنده شویم.  
  بازی تدارکاتی ایران و نیکاراگوئه را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 واقعاً به درد ما نخورد ولی به هر حال بازی 
تدارکاتی بود. اینکه بگوییم ارنج تیم ملی به 
دست بیاید یا دستاورد فنی داشته باشد، واقعا 
نداشت، اما در مجموع بازیکنان دور هم جمع 
شدند. متأسفانه در این مسابقه ابراهیمی را 
از دست دادیم و واقعا در آستانه جام جهانی، 
بدشانسی بود. در کل می توانیم بگوییم یک 

بازی برگزار کردیم. 
  دیدار با تونس که در تقویم بازی های 

تیم ملی قرار دارد!
 آن بازی خیلی به درد ما نمی خورد و به 

نظرم شباهتی با انگلیس ندارد. 
  قهرمان جام جهانی 2022 چه تیمی 

می تواند باشد؟
 هنوز معلوم نیست. باید دور اول رقابت ها 
را ببینیم تا بگویم کدام تیم قهرمان می شود. 
نظر اولیه خودم برزیل است. با اینکه مسابقات 
در قطر برگزار می شود، برای دیدن بازی های 

جام جهانی به این کشور نمی روم. 

خارج ازمستطیل سبز

 ویسی: 
  دیدار با تونس 
 به درد تیم ملی 

نمی خورد! 

خبــــــر
 دو برادر در دو تیم مختلف 

در جام جهانی قطر 
برای دومین بار در تاریخ شاهد حضور 
دو برادر در دو تیم مختلف در جام جهانی 
خواهیم بود. به گزارش استار نیوز، پدر و 
مادر ایناکی و نیکولاس ویلیامز از غنا به 
اسپانیا آمدند و در این کشور پناهنده شدند. 
اکنون این دو برادر برای دو تیم ملی مختلف 
بازی می کنند. اسپانیا فهرست نفرات را برای 
حضور در جام جهانی ۲0۲۲ قطر اعلام کرد 
و نیکولاس در این فهرست قرار گرفت.  پسر 
۲0 ساله  که در اتلتیک بیلبائو بازی می کند، 
تاکنون ۲ بازی ملی دارد و در پست وینگر 
فعالیت دارد. با وجود اینکه هر دو در اسپانیا 
متولد شده اند، ایناکی در بیلبائو و نیکو در 
پامپلونا، آن ها نماینده تیم های مختلف در 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر خواهند بود. ایناکی 
درباره دلیل انتخاب غنا گفت: من دوبار به 
غنا رفته ام. در کودکی زمانی که ۲ ساله بودم 
و یک بار نیز قبل از شیوع کرونا یک ماه در غنا 

در تعطیلات بودم. 

ترکیب تیم ملی فعلا نامشخص است 

  همانند دیگر تیم های حاضر در قطر بازیکنان ایران هم با 
هدایت کادرفنی خود را آماده حضور در جام جهانی می کنند و 
حداکثر تلاش آن ها رسیدن به مرز آمادگی است. ترکیب اصلی 
تیم ملی از الان نامشخص است و باید منتظر بازی با تونس بود 
که آنجا مشخص می شود ایران مقابل انگلیس با چه ترکیبی بازی 
می کند. در جهانی ۲01۴ برزیل پیش از بازی با نیجریه، ترکیبی 
که در دیدار تدارکاتی به میدان رفت مقابل این تیم آفریقایی وارد 
زمین شد؛ بنابراین باید منتظر بازی با تونس بود تا 11 بازیکن تیم 
ملی را در مصاف با انگلیس شناخت.  یک واقعیت را باید قبول 
کنیم که تیم های خیلی خوبی حریف ما هستند، ولی بازیکنان 
با استعداد و سطح بالایی داریم. در بحث امکانات و سخت افزار 
نسبت به حریفان دیگر در سطح منفی قرار داریم. در اردو ها و 
تورنمنت هایی که به کشور های دیگر رفتیم و از نزدیک امکانات 
را دیدیم به این نتیجه رسیدیم که اگر آن ها 100 هستند ما 10 
هستیم، ولی توان فنی بازیکنان ما در شرایط بسیار خوبی است 
و اگر در وضعیت آرمانی قرار بگیریم قابلیت رقابت با حریفان را با 
وجود امکانات به مراتب بهتر را داریم. به همین دلیل امید به کسب 
نتایج خوب تیم ملی کم نیست و می توان شاهد اتفاقات مثبتی 
بود.  مواردی وجود دارد که رسانه ها در آن دخیل هستند و اینکه 
می توانیم از انگلیس امتیاز بگیریم مسئله ای خارج از زمین بازی 
است تا زمانی که مسابقه برگزار شود و می توان به کسب امتیاز 
امیدوار بود. ایران از پیش باخته نیست و با توجه به بازی هایی که 
در دو جام جهانی اخیر مقابل آرژانتین، اسپانیا و پرتغال انجام 
دادیم در بازی با انگلیس هم امید به ارائه چنین بازی های خوبی 
وجود دارد. برنامه ای از سوی سرمربی در اختیار بازیکنان قرار 
می گیرد و اگر آنها بتوانند در ۹0 دقیقه خواسته های کادرفنی را 
اجرایی کنند کسب امتیاز از انگلیس دور از دسترس نیست. در 
جام جهانی باید با تمرکز بالا بازی کرد و جای اشتباه نیست چون 
فرصت این کار وجود ندارد. باید با تمرکز کامل بدون یک اشتباه 
بازی کرد تا با اتکا به توان بدنی خوب به اهدافی بزرگ دست یافت. 
دو بازی دوستانه در اتریش مقابل اروگوئه و سنگال سطح کیفی 
تیم ملی را بالاتر برد اما باید به فاصله زمانی مسابقات و فشاری که 
پس از هر بازی به بازیکنان وارد می شود توجه زیادی کرد تا در 
بازی بعدی نرژی بازیکنان تحلیل نرود.تیم های رقیب روی این 
نکته خیلی کار کرده اند  و برنامه دارند تا در بازی های متوالی با 
تمام توان به بازی ادامه دهند. اگر ریکاوری عالی نباشد و بازیکنان 
در جریان مسابقه احساس کنند که آمادگی جسمانی کافی را 
برای مصاف با حریفان ندارند دچار استرس و اضطراب می شوند 
و فرم بازی آنها دچار تغییر می شود. بازیکنان باید بدون استرس 
بازی کنند و با شرایط آرمانی در هر مسابقه حاضر شوند. موضوعی 
که در نمایش آنها مقابل رقبا تاثیر بسیار زیادی دارد. بارها رخ داده 
بازیکنی شب قبل از بازی وضعیت خوبی دارد، اما در روز مسابقه 

شرایط مناسبی ندارد.  

 مشکل جدید آبی ها 

استقلال؛ محبی و سانتاکلارا

سال  پنجم
شماره   1416

آرمان ملی: باشگاه استقلال در اینر وزها 
با مشکلی جدیدی مواجه شده است و آن عدم 
پرداخت بدهی خود به باشگاه سانتاکلارا و 

احتمال بازگشت محبی به این باشگاه است! 
  حضور

داستان حضور محمد محبی در استقلال 
فراز و نشیب های زیادی داشت. بازیکنی 
که از تابستان و پیش از انتخاب ریکاردو 
ساپینتو به عنوان سرمربی جدید آبی ها، 
مدنظر مدیران باشگاه بود و با حضور مربی 
پرتغالی در رأس کادرفنی، تلاش برای جذب او 
بیشتر از قبل شد. در واقع استقلال برای جذب 
این وینگر، مذاکرات مثبتی را با طرف مقابل 
داشت و حقیقت امر این است محبی فاصله 
چندانی تا حضور در جمع آبی ها نداشت که 
تغییرات مدیریتی در تیم سانتاکلارا مانع از 
این انتقال شد. با روی کار آمدن افراد جدید 
در هیات مدیره، استقلال یک بار دیگر شانس 
خود را برای جذب این بازیکن آغاز کرد که 
این بار نیز صحبت های طرفین مثبت بود 
مرداد ماه گذشته وب سایت زیرو زیرو دیگر 
رسانه معتبر پرتغالی با ذکر جزئیات دقیق این 
انتقال، پیوستن محبی به آبی های پایتخت را 
قطعی دانست. این وب سایت با تیتر ساپینتو 
محبی را از سانتاکلارا می برد، نوشت: جدایی 
محبی نزدیک بود اما با ورود سرمایه گذاران 
و مدیران جدید، )در این انتقال( عقب نشینی 
صورت گرفت اما به نظر می رسد که سرانجام 
این اتفاق رخ دهد. این رسانه در ادامه نوشت: 
محمد محبی به صورت قرضی سانتاکلارا را 
ترک خواهد کرد تا به ایران بازگردد. مقصد 
او، استقلال تهران است. باشگاهی که ریکاردو 
ساپینتو پرتغالی آن را هدایت می کند و در حال 
حاضر با آزوریایی ها )لقب تیم سانتاکلارا( به 
توافق رسیده و مبلغی در حدود ۲00 هزار یورو 
برای این انتقال اختصاص داده اند. در بخش 
دیگر گزارش زیرو زیرو آمده است: این مهاجم 
یک سال پیش وارد پرتغال شد و به ویژه پس از 

رفتن کرایزان کی روش )وینگر و مهاجم برزیلی 
و سابق سانتاکلارا( به طور جسته گریخته مورد 
استفاده قرار گرفت، اما او انتخاب اول ماریو 
سیلوا )سرمربی تیم( نبود و به همین دلیل 
از فرصتی که از سوی استقلال در اختیارش 
قرار داده بود، استفاده کرد و خواستار خروج 

از تیم شد.  
  صحبت فتح ا... زاده 

در یک ماه اخیر بحث پرداخت قسط دوم 
بدهی استقلال به سانتاکلارا مطرح شد. علی 
فتح ا... زاده مدیرعامل جدید باشگاه استقلال 
در تاریخ 11 آبان که مصادف با بازی سوپرجام 
بود در این باره گفته بود: »بیش ترین نگرانی  ام 
برای محمد محبی است، چون امروز روز آخر 
است. من چهار پنج روز بیشتر وقت نداشتم و 
می دانید که تحریم هستیم و پول نمی رسد. 
من از 10 جا این پول را برای باشگاه شان ارسال 
کردم تا به حساب بنشیند. ۲30 هزار یورو باید 
به حساب باشگاه می فرستادیم. مشکل پول 
نبود، مشکل انتقال پول بود، چون باشگاه 
پرتغالی گفت پول نقد دریافت نمی کند. تا 
الان 100 هزار یورو به حساب باشگاه پرتغالی 
نشسته است و منتظریم باقی پول هم در 

حساب این باشگاه بنشیند.« 
  نامه 

تیم سانتاکلارا در نامه ای به استقلال اخطار 
داده که به دلیل عدم پرداخت مطالبات 
آنها، طبق قرارداد، محبی باید به سانتاکلارا 
برگردد.  مسئولان استقلال در نامه ای به 
فیفا اعلام کرده اند به دلیل تحریم نتوانستند 
پول را انتقال دهند و به همین دلیل از طریق 
صرافی پول ها را ارسال کردند، اما چندین 
بار پول ها برگشت خورد. مسئولان استقلال 
در تازه ترین اقدام، پول ها را به صورتی دیگر 
انتقال داده اند که برگشت نخورده، اما تأیید 
هم نشده است. در این میان، شایعاتی نیز 
وجود دارد. گفته می شود که در قرارداد با 
سانتاکلارا بندی وجود دارد که در صورت 
عدم پایبندی استقلال به قرارداد با تیم 
پرتغالی، آنها باید مبلغی بیش از ۴00 هزار 
یورو را پرداخت کنند. ضمن اینکه در این 
تفاهم نامه قید نشده است که اگر پول به هر 
دلیلی به حساب باشگاه سانتاکلارا واریز نشد، 
به صورت نقدی پرداخت شود. موضوع دوم، 
بند بازگشت بازیکن به دلیل پرداخت نشدن 

مطالبات است. 

  نظر باشگاه 
امیر سلطانی، معاون اجرایی باشگاه استقلال 
در گفت وگو با ایسنا، درباره قسط دوم طلب 
باشگاه سانتاکلارا بر سر انتقال محمد محبی 
به استقلال گفت: مشکلاتی که بر سر انتقال 
پول وجود دارد باعث شده باشگاه استقلال 
دچار دردسر شود. زمانی که آقای فتح ا... زاده 
به باشگاه استقلال آمدند، تلاش کردند تا پول را 
به حساب باشگاه پرتغالی واریز کنند. تا اینجای 
کار، صراف پول را به حساب این باشگاه پرتغالی 
زده است اما همچنان این پول به طور کامل 
تایید نشده است. در حال حاضر تمام تلاش 
باشگاه بر این است که در نهایت این مشکل را 
برطرف کند. او درباره نامه باشگاه سانتاکلارا به 
باشگاه استقلال و هشدار در خصوص پرداخت 
نکردن مطالبات سانتاکلارا و بازگشت محبی به 
این باشگاه پرتغالی گفت: پروسه ای که باشگاه 
دارد طی می کند، یک پروسه کاملا طبیعی 
است. سانتاکلارا طلبی از باشگاه استقلال دارد 
و اگر این طلب پرداخت نشود، آن ها موظف 
هستند که نامه نگاری های مورد نظر را انجام 
دهند. این مسائل چیز خاصی نیست که بخواهد 
مشکل ساز شود. به محض اینکه پول به دست 
این باشگاه پرتغالی برسد، این نامه ها به بایگانی 
می رود اما اگر این طلب پرداخت نشود، این 
نامه ها تبدیل به اسناد خواهد شد. الان آقای 
فتح ا... زاده، شبانه روز در حال فعالیت است 
تا بتواند با تهیه منابع مالی این مطالبات را به 
سرانجام مشخصی برساند. سلطانی درباره 
مطالبات آندره آ استراماچونی و در پاسخ به این 
سوال که آیا فیفا برای پرداخت طلب این مربی 
ایتالیایی تذکری به باشگاه استقلال داده است؟ 
گفت: تا آنجا که من می دانم، فیفا فعلا چیزی 
نگفته و ان شاءا... این پول هم پرداخت می شود. 
فیفا سر این مسائل بسیار سخت گیری می کند 
و خیلی حساس است. پرداخت کردن طلب این 
مربی به زبان خیلی راحت است اما در عمل کار 
سختی است و طلب این مربی، رقم زیادی است. 

مربی دروازه بانان پرسپولیس می گوید تیم ملی فوتبال 
ایران در جام جهانی باید به خود ایمان داشته باشد. ولسلی 
ننکا درباره ارزیابی اش از تیم ملی فوتبال انگلیس اظهار کرد: 
بازی های این تیم را دیده ام. آن ها کیفیت سطح بالایی دارند 
و فکر می کنم که همین کیفیت را هم در جام جهانی خواهند 
داشت. نام دروازه بان ولز را هم نمی دانم اما بازی های این تیم را 
هم دیده ام. کیفیت بالایی دارند. وقتی مقابل این دروازه بانان 
خوب می خواهید بازی کنید باید دروازه بانان خوبی در 
سطح بالایی داشته باشید. فرقی ندارد که تیم ملی انگلیس، 
آلمان، اسپانیا و یا تیم ملی کشور دیگری باشد، باید بپذیریم 
جام جهانی دشوار خواهد بود. ایران باید به خودش باور داشته 

باشد چون به محض اینکه وارد این رقابت ها می شوید باید با 
تمام قوا پیش بروید. مربی دروازه بانان پرسپولیس در بخش 
دیگری از صحبت های خود درباره شرایط علیرضا بیرانوند 
پیش از جام جهانی هم گفت: او دروازه بان عالی و سخت کوشی 
است و تجربه جام جهانی را دارد. او در پرتغال بازی کرده 
است. امیدوارم بیرانوند در جام جهانی بازی کند. البته نباید 
فراموش کنیم ایران دروازه بانان دیگری مثل امیر عابدزاده، 
حسین حسینی و پیام نیازمند هم حضور دارند. به نظرم او 
)بیرانوند( دروازه بان خوبی برای حضور در جام جهانی به نظر 
می رسد.  او در پاسخ به این سوال که اگر بیرانوند در جام جهانی 
بازی کند، چند کلین شیت خواهد داشت؟ خاطرنشان کرد: 

دروازه بانانی هستند که از همه چیز محافظت می کنند و 
ویژگی های متفاوت نسبت به دیگران دارند. من معتقدم اگر 
تلاش کنید شانس در فوتبال جواب می دهد. با این حال فکر 
می کنم بیرانوند دو کلین شیت ثبت کند. به خصوص امیدوارم 
در بازی اول کلین شیت کند. به نظر دو کلین شیت کافی است 
تا شانس کافی برای صعود داشته باشید. اگر برابر انگلیس ببرید 
و یا مساوی کنید، شانس صعود خواهید داشت. اگر این چنین 
شود در بازی بعدی برابر ولز به برتری برسید ۴ امتیاز خواهید 
داشت و اگر در بازی آخر هم ببازید می توانید صعود کنید. البته 
از سایر نتایج خبر ندارم. به نظرم دو کلین شیت عالی است و 

این برای او فوق العاده است و امیدوارم که بشود. 

پیش بینی دو کلین شیت برای بیرانوند در جام جهانی

 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: باشگاه پرسپولیس برای دو عضو کادر فنی این تیم 
واحد مسکونی تهیه کرده است. باشگاه پرسپولیس تهران با 
تعطیلی مسابقات لیگ برتر، برای دو مربی تیم فوتبال این 
باشگاه در تهران واحد مسکونی اجاره کرده است. پپه لوسادا 
مربی بدنساز و اوسمار ویرا دستیار اول گل محمدی دو عضو 
خارجی کادر فنی پرسپولیس هستند که از این به بعد باید به 

جای هتل در واحد مسکونی مستقل شان ساکن شوند.
تسنیم: در فاصله چند روز مانده به جام جهانی برخی 
نمایندگان مجلس در تلاش برای استیضاح وزیر ورزش و جوانان 
هستند. برخی نمایندگان در اقدامی عجیب قصد دارند طرح 
استیضاح سید حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان را در آستانه 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر کلید بزنند. این طرح استیضاح اکنون در 
مرحله جمع آوری امضا قرار دارد. این تصمیم عجیب نمایندگان 
در حالی است که تنها یک هفته به برگزاری جام جهانی فوتبال 
باقی مانده و همگروهی ایران با کشورهای آمریکا و انگلیس 

حساسیت های این دوره را افزایش داده است.

 گل محمدی: 

 از مسئولان می خواهم بازداشت شدگان وقایع اخیر را آزاد کنند
یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید 
تیم ملی در جام جهانی شرایط خوبی دارد و می تواند از گروهش 
صعود کند. او هم چنین با اشاره به اتفاقات اخیر کشور از 
مسئولان خواست برای بازگشت آرامش به جامعه، زمینه آزادی 

دانشجویان و معترضان سریع تر فراهم شود. 
  شروع تمرینات 

یحیی گل محمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره آخرین 
وضعیت تیم فوتبال پرسپولیس اظهار کرد: بعد از چند روز 
تعطیلی، از امروز تمرینات خودمان را پیگیری می کنیم و سه 
بازی تدارکاتی هم پشت سر می گذاریم و بعد از ۷ آذر اردویی در 
امارات برگزار خواهیم کرد و تا 1۷ آذر آنجا هستیم و دو بازی 
تدارکاتی هم در این اردو برگزار خواهیم کرد و برمی گردیم 
و خودمان را برای داربی آماده می کنیم. باید ببینیم وضعیت 
تیم ملی چطور خواهد شد. اگر ان شا... تیم ملی از گروهش صعود 
کرد که بازیکنان ملی پوش ما با تیم ملی خواهند ماند و اگر این 

اتفاق رخ ندهد، به ما اضافه خواهند شد. 
  تیم ملی 

او درباره شرایط تیم ملی فوتبال ایران در آستانه جام جهانی 
قطر گفت: تیم ملی یک بازی تدارکاتی داشت و این بازی ها به 
شناخت مربیان کمک می کند. تیم ملی بازی مفیدی را پشت سر 
گذاشت چون باعث می شود بازیکنان هماهنگ تر شوند. جدایی 
از نتیجه و نوع بازی که ارائه شد، بازی برابر نیکاراگوئه برای 
تیم ملی مفید بود. گل محمدی تصریح کرد: کی روش یک 
هفته زودتر لیگ را تعطیل کرد و در این مدت ۴0 تا ۵0 درصد 
ترکیب اصلی خود را در اختیار داشت و با آن ها تمرین کرد. فکر 
می کنم با این تمرینات شناخت کی روش از بازیکنان بیشتر 
شد. با توجه به زمان برگزاری جام جهانی همه تیم ها فقط از 
10 روز قبل از بازی ها بازیکنان شان را در اختیار گرفتند و از 
طرف دیگر بازیکنان در شرایط مسابقه به تیم های ملی خود 
اضافه می شوند. از آنجا که تیم ها اردوهایی را کنار هم نداشتند، 
تیم ها از نظر اجرای تاکتیک ها به مشکلاتی می خورند. به ویژه 
در شروع جام جهانی این مشکل وجود دارد اما با گذشت زمان 
کیفیت بازی ها بهتر خواهد شد و مربیان می توانند با بازی های 
بیشتر تاکتیک های خود را اجرایی کنند. امیدوارم که در هر 
صورت بازی های خوبی ببینیم و بتوانیم از بازی ها استفاده کنیم. 

  دیدار با انگلیس 
سرمربی پرسپولیس در پاسخ به این سوال که نخستین بازی 

ایران در جام جهانی برابر انگلیس چقدر سخت خواهد بود؟ 
تصریح کرد: قرعه خوبی برای ما به دست آمد که با انگلیس اولین 
بازی به میدان برویم. هیچ کس انتظار ندارد ایران برابر انگلیس به 
پیروزی برسد و بازیکنان ایران راحت تر بازی می کنند. من کاری 

به نتیجه ندارم و جدایی از نتیجه، تیم 
ایران با یک تیم بسیار خوب بازی 
می کند و می تواند با تجربه بهتر خود 
را برای مصاف برابر ولز و آمریکا آماده 
کند. در بازی اول هر نتیجه ای به 
دست بیاید، ما استفاده خودمان را 
از این بازی می بریم و شانس خوبی 

برای بازی های بعدی داریم. 
  صعود؟

او در پاسخ به این سوال که چقدر 
امیدوار است که تیم ملی ایران از 
گروهش در جام جهانی قطر صعود 
کند؟ گفت: تیم خوب و قوی داریم و 
باید به خودمان ایمان داشته باشیم و 
خودم احساس می کنم امسال سالی 
است که تیم ملی ایران می تواند از 
گروهش صعود کند. کار سختی است، 
اما شدنی است و با همدلی بازیکنان و 
کادر بازی های خوبی را انجام بدهند. 

  صحبت برای تیم ملی؟
گل محمدی در پاسخ به این سوال 
که آیا از سوی فدراسیون فوتبال با او 
برای هدایت تیم ملی فوتبال ایران 
بعد از جام جهانی صحبت شده است 
یا خیر؟ گفت: نه، چنین شایعه ای 
صحت ندارد و کسی درباره تیم ملی 
با من صحبت نکرده و خودمم همه 
تمرکزم روی پرسپولیس است. ما 
تیم خوبی داریم و باید از این شرایط 
خوب استفاده کنیم و امسال برای 
ما مهم است و برای کسب قهرمانی 
همه تلاش مان را انجام می دهیم 
و بحث های مرتبط با تیم ملی هم 

حاشیه ای است و قویا آنها را تکذیب می کنم. 
  وضعیت جامعه 

او در پایان به ایسنا گفت: همه ما روزهای سختی را گذراندیم. 
شرایط دشواری برای مردم ما بود و خانواده های زیای متأسفانه 
عزیزان شان را از دست دادند. از مسئولان می خواهیم که 
نسبت به آزادی دانشجویان و معترضان سریع تر اقدام کنند 
تا آنها زودتر به آغوش خانواده هایش برگردند و آرامش به 

جامعه برگردد. 


